
Dagsorden til bestyrelsesmøde 05-12-2024  

  

Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde  

Tilstede: Helge, Henrik, Kurt, Søren og Johanne (Afbud Steen og Lone)  
  

Conventus (Regnskabsprogram og medlemsportal)  

Hvordan får vi inddrevet de kontingenter, der er skyldige?  
Henrik, Status  
Hvad er deadline ?  
 

Conventus er oppe at køre, indbetalinger bogføres i weekenden, Conventus 
opdateres med indbetalinger så rykkerkørsel kan køre korrekt. 
Deadline 10.12.2024 
 

Henrik henvender sig til bridgeklubben, så de får mulighed for indbetaling. 
  

Gulv i Køkken  
Er skaden på køkkengulv anmeldt til forsikring?  
Henrik  
 

Opvaskemaskinen er løbet over, så der er trængt vand under gulvbelægning så 

der er opstået et hul og belægningen har løsnet sig. 
 

Helge får oplysninger af Henrik og laver aftale med forsikring.  
  

Reduceret elafgift   
Hvad er reglerne vedr. forbrug af El når El er eneste varmekilde  
Kan vi søge noget, er der allerede søgt noget fra havnens side?  
Henrik 
 

Henrik kontakter havnen angående pinkoder til at hente oplysninger omkring El-
forbrug i klubhuset. 
  

Økonomi  
Medlemsskaber og priser - fortsat…   
Henrik 
 

Udsat til mødet i januar.  
Henrik rykker Bank for betaling af tilskud til isolering af gavl. 
 

Forsikring  

Skal bådeklubbens bestyrelse have en forsikring? 

https://frivillighed.dk/guides/bestyrelsens-juridiske-ansvar  
https://dansksejlunion.dk/til-klubben/jura-for-foreninger/idraettens-forsikringer  
  
Helge kontakter Dansk Sejlunion og DGI’s forsikringsmægler omkring 
bestyrelsesansvar. 
  

https://frivillighed.dk/guides/bestyrelsens-juridiske-ansvar
https://dansksejlunion.dk/til-klubben/jura-for-foreninger/idraettens-forsikringer


Nyt fra Udvalg i Strib bådeklub:  

 

Bridgeklub    

Magrete Storm  
  

Sejlerskole   

Per Askjær Rasmussen  
Der var møde i går, onsdag 4/12 
Der var rigtig god evaluering af sidste sæson, glade kursister 

Positive forventninger og gode tilføjelser til den nye sæson 
Vedligehold af både drøftes. 
Den gamle L23 båd er fortsat til salg 

Drøfter hvordan der findes sejlere til næste år. Spred budskabet 
Der er fremlagt regnskab 
Relevant at påskønne frivillige med sejlertøj/sejltur for instruktører    
  

Aktivitetsudvalg:   

Helle Kynde Hornum 
Vellykket julefrokost! 
Nye arrangementer – kommer senere 
 

Bådelaug:   

Per Askjær Rasmussen  
 

Sponsor udvalg:   

Per Stub Olsen  
  

Kapsejlads udvalg:   

Henrik Wolter   
  

Ungdomsafdeling:   

Morten Andersen   
  

Udlejning af klubhus:   

Henrik Wolter   
Er udlejet ca. hver anden weekend  
  

Maste vedligehold:  
Nyt udvalg  
  

Evt.  
Næste møde flyttes til 9/1 18.30 – skal rettes på hjemmesiden(Steen) 
Vi starter 18.30 og indtil 19 er der åbent for medlemmer. 
 

Traileren skal synes(den store trailer) 
Henrik mailer indkaldelse til Kurt, som søger om udsættelse til 1. april 2025. 
Der skal laves hjullejer. Kurt finder en der kan lave det, køber evt. reservedele. 
 



Forslag til hyggelig aktivitet sammen med havnens bestyrelse – invitere havnen 
på øl og smørrebrød i det nye år(Vil du invitere Steen? Så hjælper vi med det 

praktiske)  
 

(Fælles aktivitet sammen med roklubbens medlemmer) 
 

Invitere spejderne til en dag på vandet sidst i foråret og til Sankt Hans sammen 
med nogle aktive ungdomssejlere og til naturens dag(Johanne taler med 
spejderne)   
 

Der har været møde i ungdomssejlklubben – og der er lagt en god plan for den 
kommende sæson. Nu skal der bare findes sejlere til bådene 

 


